
Les nombres 

L’accent sus los nombres de 1 a 10 
Los cinc primièrs sens accent : un (una), dos (doas), tres, quatre, cinc 
Los 5 darrièrs amb accent : sièis, sèt, uèit, nòu, dètz 
De 11 a 16 cal un « z » 
Onze, dotze, tretze, quatòrze, quinze, setze 
De 17 a 29, cal un « e »  
Dètz-e-sèt … vint-e-nòu 
Las desenas 
Trenta, quaranta, cinquanta, seissanta, setanta, ochanta, nonanta 
 
 
Totes los mots que s’acaban par « IER », i cal metre l’accent grèu sul « è » : 
per exemple un mestièr, un ametlièr,  
 
Las consonantas del nom « Caroline Mas » se podon doblar.  
Las autras consonantas, non. 
 
Las tres consonantas « K, W, Y » existan pas en Òc. 
 
Pas jamai de « H » a la debuta d’un mot. 
 

« a », « e », « o » : pòdon dos accents (agut o grèu) (á, à, é, è, ó, ò) 
« i », « u » : un sol accent agut  (unicament tònic) 
 

Se pòt pas trapar dos accents sur un mot. 
  
La troisième personne du présent 

 

  



 
Los mots interrogatius 

 
Où ? Ont  (inv) 

Comment ? Cossí (inv) 
Quand ? Quora (inv) 

Qui ? (personne) Qual (a) (accord) 
Qui ? / Quel ?(animal, objet) Quin(a) / Qun(a) (accord) 

Quoi ? Qué (inv) 

Pourquoi ? Perqué (inv) 
Combien ? Quant (inv) 

 
 


